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Betreft: Schriftelijke vragen SP over de stadsronde en het evenementenbeleid   
 

Geacht college,  

 

Op dinsdag 16 mei jl. werd er een stadsronde georganiseerd rond het thema ‘evenementen in de stad’. 

Er waren diverse belangengroepen vertegenwoordigd en we hoorden redelijk positieve geluiden over de 

burgerparticipatie en de ‘verwerking’ van de opgehaalde informatie tijdens diverse infosessie in de stad 

over het onderwerp. Op papier wordt er wel degelijk rekening gehouden met de grote pijnpunten zoals 

overlast (te veel evenementen en te harde muziek), de vraag naar betere verspreiding van de 

evenementen door de stad, strengere regels en vooral betere handhaving.  

 

Echter, ‘the proof of the pudding is the eating’. Er heerste onder de insprekers een gezond wantrouwen. 

Hoe gaat het in de praktijk uitpakken? Naar aanleiding van die omstandigheden, heeft de SP de volgende 

vragen voor het college.  

 

1. Hoe gaat het college erop toezien dat de papieren werkelijkheid van de nieuwe 

evenementenverordening daadwerkelijk meetbaar, zichtbaar voor de hele stad en 

controleerbaar door de raad, vertaald wordt in de praktijk?  

 

2. Is het college bereid om de raad elk half jaar een tussentijdse evaluatie te presenteren, waardoor 

de raad zicht krijgt op hoe het nieuwe beleid in de stad gaat uitpakt? 

 

Tijdens de gesprekken met de deelnemers aan de stadsronde hebben we een aantal keren de nieuwe 

Centrum Manager aan het woord gehoord. Ze gaf een mooie visie op evenementen in Maastricht, waaruit 

blijkt dat ze de plannen voor een groot deel onderschrijft. Wat ons echter wel verbaasde was dat de ze 

sprak over het loslaten van de aantallen-norm. Het gaat namelijk om kwaliteit en niet om kwantiteit, zo 

stelde zij. Deze normen, die na jarenlang debat door de raad tot stand zijn gebracht, vormen een 

fundament onder de organisatie van evenementen in onze stad. Het sentiment is dat de stad eerder 

minder zou moeten organiseren dan meer. Het wekt dan ook verbazing dat een Centrum Manager in 

Maastricht wil tornen aan deze voor veel inwoners en de raad zo belangrijke normafspraken.  



 
 
 

 
 

 

3. Hoe ziet het college deze ontwikkeling en vindt er daar overleg over plaats, onder andere met de 

City Manager?  

 

Hoogachtend, 

 

Jack van Gelooven  

Fractievoorzitter SP    


